
Ekonomisk berättelse 2020
Under 2020 hade coronapandemin stor påverkan på sektionens ekonomi, både intäkter och
utgifter uteblev på grund av minskad verksamhet. Resultatet blev 374 262,07 kr stor del av detta
är på grund av att så gott som ingen tackverksamhet blev av på grund av pandemin.

För verksamhetsåret 2020 beslutades det endast om en rambudget därför är det endast
summan för intäkter och utgifter per kostnadsställe som har beslutats om. Utskotten har
budgeterat internet för till exempel projekt eller kostnadsställen.

Inköp beslutade på styrelsemöten

Kostnad Verifikat Beskrivning

9 900kr a520 Sektionsbil. Styrelsen beslutades på styrelsemöte 16 att
köpa in en sektionsbil. Denna bil har använts av hela
sektionen för blandad transport. Bilen såldes i början av
2021.

1090 kr a1084 Blixt till sektionskamera. Under styrelsemöte 17 beslutade
styrelsen att köpa in en blixt till sektionens kamera så
finare bilder kan tas under evenemang med mindre ljus.

Budgetförändringar:

På VTM godkändes en ny rambudget som innebar förändringar från budgeten som godkändes
på HTM2. Den nya budgeten utgick från förväntad minskad verksamhet på grund av pandemin
samt noggrannare beräkningar på budgeten överlag. Förändringarna påverkade inte planerna
för hösten eftersom man hoppades kunna ha verksamhet på hösten som tidigare år.

De förändringar den budgeten innebar var:

Resultatenhet Intäkter Utgifter Resultat

Aktivitetsutskottet Från: 65.000,00 kr
Till: 15.000,00 kr

Från: 97.350,00 kr
Till: 43.250,00 kr

Från: -32.350,00 kr
Till: -28.250,00 kr

D-shop Från: 168.000,00 kr
Till: 138.000,00 kr

Från :130.000,00 kr
Till: 155.000,00 kr

Från: 13.000,00 kr
Till: 8.000,00 kr

UtEDischot Från: 407.000,00 kr
Till: 421.000,00 kr

Från:  353.000,00 kr
Till: 341.000,00 kr

Från: 54.000,00 kr
Till: 80.000,00 kr



Näringsliv Från: 275,000.00 kr
Till: 275,000.00 kr

Från: 131,800.00 kr
131,800.00 kr

Från: 143,200.00 kr
Till: 143,200.00 kr

Teknikfokus Från: 1.250.000,00 kr
Till: 1.099,000,00 kr

Från: 675.200,00 kr
TIll: 600.200,00 kr

Från: 574.800,00 kr
Till: 498.800,00 kr

Alumni Från: 30.000,00 kr
Till: 30.000,00 kr

Från: 30.000,00 kr
Till: 30.000,00 kr

Från: 0,00 kr
Till 0,00 kr

Cafémästeriet Från: 115.800,00 kr
Till: 132.300,00 kr

Från: 169.600,00 kr
Till: 175.850,00 kr

Från: -53.800,00 kr
Till: -43.550,00 kr

Källarmästeriet Från: 1.500,00 kr
Till: 1.500,00 kr

Från: 98.950,00 kr
98.950,00 kr

Från: -97.450,00 kr
-97.450,00 kr

Sexmästeriet Från: 807.000,00 kr
Till: 697.000,00 kr

Från: 845.600,00 kr
Till: 733.250,00 kr

Från: -38.600,00 k
Till: -36.250,00 kr

SRD Från: 12.000,00 kr
Till: 12.000,00 kr

Från: 49.500,00 kr
Till: 47.500,00 kr

Från: -37.500,00 kr
Till: -35.500,00 kr

Skattmästeriet Från: 0,00 kr
Till: 0,00 kr

Från: 32.150,00 kr
Till: 32.150,00 kr

Från: -32.150,00 kr
Till: -32.150,00 kr

Informationsutskottet Från: 0,00 kr
Till: 2.000,00 kr

Från: 15.174,00 kr
Till: 15.174,00 kr

Från: -13.174,00 kr
Till: -13.174,00 kr

Styrelsen Från: 0,00 kr
Till: 20.000,00 kr

Från: 62.550,00 kr
Till: 70,850.00 kr

Från: -62.550,00 kr
Till: -50.850,00 kr

Valberedningen Från: 0,00 kr
Till: 0,00 kr

Från: 4.900,00 kr
Till 4.900,00 kr

Från: -4.900,00 kr
Till: -4.900,00 kr

Trivselrådet Från: 0,00 kr
Till: 0,00 kr

Från: 10.050,00 kr
Till: 10.400,00 kr

Från: -10.050,00 kr
Till: -10.400,00 kr

Sektionen Från: 47.000,00 kr
Till: 47.000,00 kr

Från: 168.000,00 kr
Till: 141.000,00 kr

Från: -121.000,00
Till: -94,000.00 kr

Medaljelelekommittén Från: 1.700,00 kr
Till 1.700,00 kr

Från: 4.800,00 kr
Till 5.200,00 kr

Från: -3.100,00 kr
Till -3.500,00 kr

Framtidsutskottet Från: 0,00 kr
Till: 0,00 kr

Från:  5.050,00 kr
TIll: 5.050,00 kr

Från: :-5.050,00 kr
Till:-5.050,00 kr



Nollningsutskottet Från: 76.500,00 kr
Till:91.500,00 kr

Från: 292.000,00 kr
Till:307.000,00 kr

Från: -215.500,00 kr
Till: -215.500,00 kr

Sektionsfonden
Sektionsfonden har inte använts under 2020 och är därför oförändrad.

Tackkomittéen
På grund av coronapendemin kunde ingen tackverksamhet i fysisk form ske under slutet av
året. Styrelsen tog därför fram en proposition under HTM2 2020 för att starta en projektkommitté
vars uppgift är att anordna tack under vårterminen 2021. Arbetet med den gruppen har gått
framåt men vaccineringen i Sverige har gått sämre än vad styrelsen hoppades på och det
kommer därför inte kunna hålla någon tackverksamhet i fysisk form under vårterminen 2021.
Styrelsen 20 kommer därför att lägga fram en motion under VTM 2021 där vi föreslår en
förändring på syftet av projektkommittén för att tacka funktionärerna genom att skicka en
present till dem istället.

Aktivitetsutskottet

Tandem, DÖMD och Sångarstriden blev inte av vilket resulterade i att både kostnaderna och
intäkterna blev noll för dessa event.

Kostnaden för mötesfika blev mycket mindre än planerat då vi vi hade många färre möten än
planerat på grund av pandemin. Vi hade möten i början men på dessa erbjöds bara dricka,
eftersom den kostnaden ligger på café så redovisas den inte här. Det va planerat att ha större
möten där man erbjöd fika också men hann inte ha detta.

De enda tröjorna som köptes in var till Aktivitetsansvarig och vice Aktivitetsansvarig. Den andra
posten som hade kunnat få en tröja var Sångarstridsförman men eftersom det inte blev en
sångarstrid så blev det inte heller någon Sångarstridsförman och kostnaden för tröjorna blev då
mindre än väntat.

Styrelsen beslutade att skjuta upp allt tack då man hoppades att det skulle kunna hållas bättre
senare. Därför är tack kostnaden mycket lägre än vad den borde. En liten del av pengarna
användes till Kick-offen och därför är den inte på noll och istället typ 600 kr.

Lokalhyra blev också billigare än väntat, men inte bara på grund av att pandemin hindrade oss
från att hålla event. Vanligtvis så betalar man ändå hyra för en termin i taget så kostnaden hade
inte påverkats av pandemin så mycket ändå. Innebandyn som vi höll i var i Teknologkårens
lokal och därför billigare än tidigare år och vi spenderade 3000 kr istället för de 5000 kr som var
budgeterade.



Vi tänkte köpa in brädspel men gjorde inte det när vi inte fick hålla fysiska event längre. Vi köpte
in lite glas och tallrikar till några event innan pandemin samt vi köpte även mat. Vi fick då in lite
pengar för den maten också.

Det lades pengar på affischer också som det inte budgeterats till men kostnaden var väldigt
liten, mindre än 100 kr.

Under nollningen så sökte vi ett polistillstånd för att vara på volleybollplanerna vid Delphi vilket
kostade ca 900 kr.

Sammanfattningsvis så blev kostnaden för det mesta lägre än väntat och därför gick vi inte lika
mycket minus som vi har budgeterade att göra. Budgeten låg på -28 250 kr och vi gick back ca
-11 550 kr.

D-shoppen

De stora sakerna som köps av D-shoppen är ouveraller, sångböcker och märken samt annan
merch.

Ouverallerna som köptes in blev billigare än väntat, detta på grund av att vi hade mycket i
inventarie redan så istället för ca 50 000 kr så blev kostnaden 40 000 kr. Vi sålde sen ouveraller
under nollningen för ca 64 000 kr. Det låter som att vi går med vinst på nollornas bekostnad
med det är endast på grund av vårt befintliga inventarie.

Sen så köptes det in sångböcker, det köptes då in lite för många så nästa år så kommer en
eventuell beställning vara mycket billigare. Vi köpte in för ca 27 000 kr och sålde för ca 20 000
kr.

Det köptes även in en del märken, alla märken som sektionen köper in ska gå via D-shoppen så
alla nollningsmärken samt alla andra märken ligger här. Det köptes in märken för ca 34 000 kr.
Det såldes märken för lite mindre än 16 000 kr. Där såldes även inventarie som vi redan hade
men den delen är inte så stor.

Vi köpte nya sektionströjor som merch som såldes under nollningen. När vi beställde mer för att
de tog slut mer så kom restriktioner som gjorde att vi inte kunde sälja mer. Vi köpte totalt in för
ca 30 000 kr och sålde för ca 15 000 kr. Vi köpte och datorfodral samtidigt som den andra
beställningen av merch men vi kunde då inte sälja dessa.

Sammanfattningsvis så såldes det bra men restriktionerna gjorde att försäljningen helt
bromsades och därför har vi nu istället inventarie som är värt en del.



UtEDischot
Corona gjorde att den enda utgiften vi hade var att söka polistillstånd och hoppas på att
restriktionerna skulle lätta. Detta gjordes tidigt på sommaren då det tar rätt lång tid att få ett
polistillstånd. Kostnaden låg på ca 870 kr.

Cafemästeriet

På grund av Corona stängdes caféets verksamhet ner två gånger under året, i princip stängde
vi helt lp 4 och lp 2. Detta medförde att både intäkterna och utgifterna från den dagliga
verksamheten blev lägre än väntat, ca 66% av budgeten.

Det totala resultatet blev dock nästan som väntat. Det mesta av budgetavsteget beror på att
tackbudget inte kunde utnyttjas. Något som även påverkade var att sektionen hade mindre
verksamhet och drack således inte lika mycket mötesdricka som planerat.

Stor del av de pengar som spenderades under året gick till inköp av mat, till mackor och
matlådor, samt burkläsk och vatten. Vi köpte även in en mackgrill och tre förkläden som kommer
att kunna användas i många år framöver.

Transportkostnaden blev avsevärt lägre än förväntat av två orsaker, dels på våren då
verksamheten delvis var obefintlig samt att sektionen köpte bil under sommaren.

Vi lämnade över ett betydligt mindre lager än förra året. Det är positivt eftersom med större lager
kommer större risk att varor behöver slängas pga förfallodatum. I och med att verksamheten var
väldigt osäker blev det naturligt att inte köpa in ett för stort lager då man inte visste när vi skulle
behöva stänga igen.

Framtidsutskottet
Då utskottet hade mindre verksamhet än planerat på grund av pandemin blev det inga fysiska
möten eller workshops, alltså användes inte några pengar till mötesfika eller andra varor. Tröjor
blev tyvärr inte heller av för det föll mellan stolarna då vi inte kunde ha lika många möten där det
kunde diskuteras.

Informationsutskottet
Mycket av informationsutskottets verksamhet påverkas indirekt av corona då mycket av det som
utskottet gör beror på andra event och händelser på sektionen, exempelvis då fotografernas
och artisternas verksamhet.

Den budgeterade summan för trycksaker är tänkt att användas till allmänna sektionsevenemang



så som sektionsmöten och liknande, men på grund av corona så fanns det ingen anledning att
spendera pengarna då alla studenter ändå uppmanades att stanna hemma. På grund av
samma anledning var det svårt att spendera tackbudgeten på ett önskvärt sätt och den lilla
summa som användes av denna var till för kickoff under våren.

En majoritet av mötesfikabudgeten användes ej då det sällan fanns en explicit anledning att ha
möten på plats, och därför genomfördes i stort sett alla möten på distans.

I övrigt gjordes ett inköp av mikrofon till sektionens kamera, vilket är tänkt att underlätta för
framtida utskottsverksamhet. Domänen som vi använder för bland annat sektionens hemsida
och teknikfokus, kostade precis lika mycket som föregående år.

Informationsutskottet har inte spenderat särskilt mycket pengar inblandat i den specifika
utskottsverksamheten, men den totala ekonomin har fortfarande påverkats av coronaviruset -
främst inom tackverksamhet och mötesfika.

Källarmästeriet
Hej och välkommen.

Intäkterna för uthyrning har blivit lägre än planerat. Detta är främst på grund av att jag iom
pandemin valt att låna ut istället för att hyra ut saker, både när sektionsmedlemmar haft
alternativa event till nollningsevent och när andra sektioner med kort varsel behövt ändra något
evenemang och behövt extra bord/tält.

Jobbatmat/Mötesfika har inte gått åt lika mycket pga pandemin då vi inte kunnat ha fixarkvällar
eller snickerboa som vanligt. När denna budgetposten väl använts så har det varit lite dyrare än
tidigare år eftersom man under snickerboa kan laga maten till väldigt många deltagare själv
men när man är två personer som fixar i iDét så är det lättare att köpa sallad eller liknande.

Lokalinventariekostnader har kostat lite mer än budgeterat. Detta är till stor del på grund av att
jag köpte in kemikalieskåp till våra färgburkar och kemikalier av olika slag. Dessa skåp var
väldigt dyra men behövs för att vi överhuvudtaget ska få lagerföra bl.a färg, tändvätska och
ungsrengöring. Att skåpen var nödvändiga fick jag reda på under skyddsronden hösten 2020
vilket är anledningen till att de inte tänktes in i budgeten från början. Anledningen till att jag
kände att köpet var rättfärdigat var både på grund av att måste ha dem och att det spenderats
mycket mindre på bl.a konto 6100.

På grund av pandemin och avsaknaden av fixarkvällar lades budgeten på färre, större projekt
som jag själv kunde utföra istället för fler, mindre projekt som mina funktionärer hade dragit i. De
största utgifterna har varit fotstödet till baren, flamsäkert gardintyg och färg till allt som målats
om.



Jag lade lite mindre på transport då jag på grund av de större projekten har storhandlat få
gånger istället för småhandlat många gånger som jag behövt göra om fixarkvällarna hade
kunnat hållas. Att vi hade en sektionsbil och slapp hyra rulle bidrog även till lägre kostnad.

På grund av pandemin har kontorsmaterialet gått åt väldigt mycket mindre då folk inte varit på
“kontoret” i lika stor utsträckning som tidigare år. Budgetposten är nog lite större än den borde
vara och utgifterna beror väldigt mycket på om man köper officiella hp-toners eller billigare
tredjepartstoners till skrivaren.

På grund av pandemin kunde inte funktionärstacket inte bli av och därför har det inte
spenderats några pengar på tack.

Utskottströjorna blev billigare än budgeterat eftersom väldigt många utskott beställde samtidigt
och vi fick 20% mängdrabatt.

Sammanfattningsvis så hölls budgeten ganska bra med tanke på de rådande
omständigheterna. Då vissa budgetposter inte användes lika mycket tog jag mig friheten att gå
över på vissa andra budgetposter efter att ha meddelat sektionsmötet om detta. Summa
summarum var att jag spenderade 18000kr mindre än planerat vilket kan kopplas till de 10000kr
som inte kunde spenderas på tackverksamhet och de 8000kr som inte kunde spenderas på mat
till de fixarkvällar och snickerboor som uteblev.

Medaljelelekommittén
Medaljelelekommittén fick en högre försäljning än vad som var väntat det beror huvudsakligen
på försäljning av rund guldmedalj, som bland annat används i tillverkningen av inspektor
emeritussignum, till phaddergruppen Pink Berets.

Utgifterna för inköp av medaljer var dock 9 gånger högre än budgeterat.  Det beror
huvudsakligen på inkommandec leveranser och därmed fakturering från Svenska Medalj
respektive Premiemax. Det som beställts in från Premiemax är brickor som är graverade med
texterna ’TLTH-Fullmäktige’ respektive ’D-Sektionen’. Från Svenska Medalj har runda
guldmedaljer och utskurna medaljer i silver, det vill säga det hängande D i funktionärsmedaljen,
beställts. När medaljer ska tillverkas tillkommer även en uppsättningskostnad. Inköpen
presenterades dessutom på vårterminsmötet 2020-05-05, se §8 i mötesprotokollet. Resterande
utgifter har utgjorts av inköpt tyg till inspektorns mantel och broschnålar om totalt 577,3 kr.

Utgifterna för mötesfika blev mycket lägre än väntat eftersom Medaljelelékommitén inte har haft
så många möten under året och under merparten av de möten som skett fysiskt har
mötesdeltagarna nöjt sig med mötesdricka. Fika har inhandlats till ett möte.



Näringslivsutskottet
Under året hade vi intäkter på ungefär 128 000 kr. Detta var lite mindre än hälften av det vi
räknat med men pga corona kunde vi inte ha lika många event som vanligt och fick nästan ta in
all vår spons under nollningen och på marknadsföring och ett fåtal onlineevenemang.

Av samma anledning så har vi inte heller spenderat lika mycket på mat till evenemang. Endast
18 000 av de budgeterade 120 000 kr spenderades. De 18 000 kr som spenderades var
framförallt under nollningen men även på två event innan nollningen. Olineevenemang hålls via
zoom och företagen löste själva presentkort på foodora eller liknande vilket resulterade i att
evenemangen kunde hållas gratis från våran sida.

Varken fika eller representationsbudgeten användes pga corona och onlinemöten.

Vi lyckades lösa billigare tröjor än tidigare år så istället för 2100kr spenderade vi bara ca 1100kr
på utskottströjor.

Alumnigruppen
På grund av pandemin hade alumnigruppen ingen ekonomisk verksamhet.

Teknikfokus 2020

Under året hade vi en inkomst på ungefär 1 157 000 kr. Vilket är något högre än vad vi
förväntade oss då lite fler företag var med. Kostnaden för  bokningar som E:B var mindre än
väntat pga färre events än väntat. Kostnaderna för jobbarmat och mötesfika var mindre än
förväntat då det bara kostade ca 6700 kr istället för det budgeterade 13000 kr.

Budgeten för programvara var högre på 14000kr  än de ca 1900kr som användes och det beror
på att det bestämdes att en av programvarorna som skulle användas inte tillförde tillräckligt
mycket och användes där av inte och då blev det billigare. Kostnaden för företagens
parkeringsbiljett var mer än väntat på ungefär 3200 kr istället för budgeterade 2000kr.
Fraktkostnaden från mäss service budgeterade inte för och var därför på 3750 kr  större än noll.
Fler saker trycktes såsom (planscher, visitkort med mera) och kostade ungefär 1600 kr istället
för de 1000kr som budgeterats. Eftersom vinsten var större än beräknad så var också delningen
till E-sektionen större på ungefär 350 000 kr istället för 310 000 kr. På grund av corona så blev
det inget tack till funktionärerna och det är därför är den budgetposten mindre än väntat.



Teknikfokus 2021
Då Teknikfokus 2021 blev påverkad av corona restriktionerna har utgifterna för mässan sänkts
då allt skedde digitalt. Detta medförde att det som spenderades endast var mötesfika för
planering av mässan och hur den skulle gå till. Då denna ekonomiska berättelsen omfattar
hösten 2020 spenderades det endast på mjukvara för att underlätta arbetet för projektgruppen
och mötesfika. Pga corona blev det aldrig någon kickoff för projektgruppen. Dessa pengarna
läggs därför undan till 2021. När möjligheten uppstår ska projektgruppen göra något kul
tillsammans för dessa pengarna.

Nollningsutskottet
Kan detta vara NollUs bästa resultat någonsin? Mycket möjligt. Trots pandemin så hade
utskottet mycket av sina vanliga kostnader såsom stass, phaddergruppspengar,
evenemangskostnader etc. Vi hade en relativt normal vår så kostnaderna under våren var som
förväntat. Vårt mål var att inte spränga NollUs budget så vi är nöjda med vårt resultat. Under
nollningen var det oklart hur mycket i skiten sektionen skulle vara ekonomiskt i slutet av året så
vi spenderade försiktigt. En del kostsamma evenemang kunde inte hållas så det underlättade
också. Exempelvis biljetter till FlyING och Nationssittning såldes aldrig så det blev inga
utgifter/intäkter där. Resultat: -130 920,27, budgeterat -215 500,00.

Sexmästeriet
Eftersom corona dök upp så fick väldigt mycket av vår verksamhet ställas in. Vi har därför haft
både lägre intäkter men också lägre utgifter än beräknat. Eftersom att det ganska tidigt blev
tydligt att vi inte skulle kunna följa budgeten som låg har vi istället jobbat med att sexmästeriet
skulle gå mer eller mindre plus/minus noll.

Anledningen till att vårt beräknade resultat blivit 71 080,54 kr beror egentligen på två saker,
nämligen uteblivet sextack och att tillståndsenheten valde att ta bort avgifterna som annars finns
för verksamheter med stadigvarande tillstånd. Det är ett sätt som Lunds kommun stöttar
verksamheter genom pandemin.

Skattmästeriet
Under året har avgifterna som skapats varit betydligt lägre än vanligt och detta beror på
pandemin som uppstod under 2020. Med betydligt mindre verksamhet har avgifterna som följer
med alla transaktioner för iZettle och Swish minskat med ungefär hälften än budgeterat. Utöver
det har det varit i princip ingen utgift för tack p.g.a. ökningen av coronafall i november vilket
gjorde att endast kickoffen som Skattmästeriet hade i början av kalenderåret använde sig av
tackbudgeten.



För att fortfarande tacka våra funktionärer bestämde styrelsen att skapa en tackkommitté nästa
år med förhoppning att restriktioner kommer bli bättre. Däremot lyckades Skattmästeriet
använda sig av budgeten för tröjor och köpte in utskottströjor till sina funktionärer… nice!

Det som inte var förväntat var avgifter som exempelvis påminnelseavgifter och avgifter från
banken eller andra tjänster, ett exempel var när iZettle låste iZettlekontot vilket gjorde att de inte
betalade ut våra intäkter och för att låsa upp det kostade det pengar (och andra administrativa
saker under processen). Det budgeterades mindre på sakerna inom det området som följd av
oförväntade avgifter…

Sist men inte minst har Skattmästaren (that’s me!) äntligen fört över pengar från Marginal
banken till Sparbanken (banken som vi har nu) då vi hade pengarna på Marginalen för att
eventuellt betala för ränta.

Tl;dr: Mindre verksamhet p.g.a. corona == lägre avgifter. Lyckades panga på utskottströjor.
Hade kickoff, ingen tack. Förde över pengar från gammal bank till nuvarande bank. Oförväntade
grejer == mer pengar än budgeterat :(

Studierådet

Studierådet kammade hem lite pengar till sektionen mest för att vi har kursutvärdering (CEQ),
för både C och D. Men vi får inte glömma öres- och kronutjämning, vet tbh inte vad, var, varför
eller hur men vi fick 1,5 kronor där.

Pengar som vi spenderat spritt under året har gått till priserna i CEQ-utlottningen och mötena
som kunde vara på plats köptes det in fika till. Till diverse utskick under året, som den nyligen
nämnda utlottningen, köpte vi kuvert. Covid satte stopp för möten på campus vilket ledde till
mindre fika.

Under nollningen la vi pengar på mat till pluggkvällarna och en gåvokorg till vinnaren av Gyllene
pekpinnen.  Vi köpte även in nya DuCtigmedaljer i brons, då betalade vi även medaljelele för
band och nålbrickor. Vi köpte också Diplom under nollningen, dessa gick till
DuCtig-utdelningen,  Gyllene pekpinnen och Rosa pantern.

Tröjor till funktionärer med tröjposter. Till ordförande, vice och sekreterare, dessa blev väldigt
rabatterade så det va gött.

TLDR; de stora utgifterna: en  var medaljer, där ingick nya brickor, band.och nålarna. Den andra
va priserna till utlottningarna, 5 ICA-kort för varje LP och kuvert.



Sektionen
Sektionens budgetpost var budgeterad till -94 000 kr, resultatet landade väldigt långt ifrån detta
på 6 104 kr. Anledningen till detta är att sektionens intäkter inte påverkades av pandemin men
flera evenemang behövdes ställas eller skalas ner vilket   innebar minskade utgifter. Sektionen
fick sektionsbidrag från TLTH på 51 510 kr och donationer för 1 207 kr från några generösa
medlemmar.

Den största faktorn till mindre utgifter är att inget sektionstack kunde genomföras smittsäkert.
Därför valde styrelsen att skapa en projketkomitté som godkändes på HTM2 för att tacka
funktionärerna under 2020. Förhoppningen är att projektkomittén ska kunna spendera dessa
pengar under våren 2021 istället.

En annan stor faktor är att sektionsmöten inte beslutlade om att spendera lika mycket pengar på
motioner och inköp som det gjorts det senaste åren. Sektionsmöten hölls även på distans, vilket
skapade kostnader för utkörning av mat samt extra engångsartiklar till detta. Det balanserades
dock upp av mindre utgifter på maten i sig. Utöver sektionsmöten var det några få
återkommande kostnader för till exempel alkoholutbildning och alkoholtillstånd på
skiftesgasquen.

Sektionsbil

Styrelsen tog beslutet under styrelsemöte 16 att Albin Sverreson fick särskilda
firmateckningsrättigheter att köpa en sektionsbil. Anledningen bakom detta beslut var för att
förra årets styrelsen hade hyrt en bil inför nollning för att det skulle vara lättare för sektionens
medlemmar att få tillgång till en bil när kårens bil inte var tillgänglig. Detta underlättade flera
utskotts arbete och var något som Styrelsen 2020 ansåg som positivt och bestämde därför för
att ha en sektionsbil under 2020. Skillnaden dock är att istället för att hyra en bil under endast
nollningen, var det möjligt att köpa en sektionsbil och behålla det för en längre period för ett
lägre pris vilket styrelsen gjorde.

Sektionsbilen kostade -9 900 kr, skattebetalningen gick på -1 600 kr och trafikförsäkringen gick
på 1 103 kr. Utöver det spenderades  -8 664,69 kr på bensin och reservdelar till bilen. Det blev
även en kostnad på 1 240 kr som är parkeringsavgifter och parkeringsböter på grund av att
källarmästaren glömde förnya parkeringstillståndet.

Styrelsen

Resultatet för styrelsen blev -32 146,24 kr medan -50 850,00 kr var budgeterat. Den stora
anledning till detta är mindre verksamhet på grund av pandemin. Särskilt spenderades mindre
på beslut under styrelsemöten och mat till möten. Under året var det mindre verksamhet i



utskotten och mindre engagemang överlag vilket ledde till färre antal motionerade inköp på
styrelsemöten än tidigare år. Dock skedde ett inköp av en blixt till sektionens kamera.

En större utgift var den årliga styrelsehelgen i början av året som är till för diskussion och
gemenskapsbyggande för den nya styrelsen. Det är blandade utgifter för hyrning av scoutgård,
mat, fika och transport.

På grund av pandemin hölls många styrelsemöten på distans på grund av detta fick inga
mötesdeltagarna någon dricka vilket de brukar få annars. Styrelsen spenderade också mindre
på sina diskussionsmöten eftersom många av dessa också var på distans. Dessutom
spenderade styrelsen mer tid hemma när de arbetade vilket innebar att de tog mindre dricka till
sitt arbete.

På grund av pandemin kunde inte styrelsen använda sin representationsbudget för att
representera sektionen utåt. Styrelsen valde istället att använda den för biljetter till sektionens
nollegasque för att få extra representation internt ett år där det blir svårare att synas som
styrelse. Detta blev även styrelsens största utgift på 7 440 kr.

Det har även köpts några gåvor i form av blommor till projektgruppen för teknikfokus och
julklapp till E-husets vaktmästeri och husintendent. I år slutade Mats Cedervall jobba som
E-husets husindentendet. Mats har gjort mycket gott för sektionen och bland annat sett till att
iDét finns i lokalen det finns i idag. Därför köptes det in ett plakat som nu hänger utanför iDét.

Styrelsen har även köpt en del trycksaker för att synliggöra styrelsen för sektionens medlemmar.

D-forum

D-forum är en forumhelg för datatekniksektioner runt om i landet. I år hölls den i Lund och
anordnades av styrelsen 2019. Gruppen för D-forum tog in sponsring för 20 000 kr och använde
19 858 kr för att anordna helgen. Pengarna användes till exempel till hyrning av lophtet där
besökarna övernattade och mat till deltagarna. Helgen avslutades med en sittning och
eftersläpp på lunds nation för forumdeltagarna, som också var den största kostnaden på 11
360kr.

Trivselrådet
På grund av coronapandemin har Trivselrådet inte haft någon möjlighet att spendera särskilt
mycket pengar, vilket leder till att flera poster är under budget. Både möten och antalet
funktionärer har varit begränsade, vilket gör att även de poster där det har gått åt pengar ligger
under den förväntade nivån.



Valberedning
På grund av Corona har inte valberedningen haft någon ekonomisk aktivitet.


